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Interpellation - Angående orosanmälningar

Den 2 oktober i år tog regeringen emot en utredning som i april hade överlämnats till

Polisen, Socialstyrelsen och Statens institutionsstyrelse (SIS). Ett viktigt uppdrag nu är att

effektivisera samverkan, överbrygga sekretesshinder, fastställa tidigare och tydligare

påföljder samt stärka familjestöd och andra åtgärder.

Det är känt att i Sverige finns över 1700 barn under 18 år som är involverade i kriminella

miljöer, inklusive 200 barn som är 14 år eller yngre. Gävle kommun är sannolikt inget

undantag. Hittills har över 1000 orosanmälningar från polisen på nationell nivå avseende

barn och unga i kriminella miljöer nått socialtjänsten. Socialtjänstens utmaningar är

betydande, och mörkertalet i detta sammanhang är också stort.

I Gävle kommuns socialnämnd har antalet ärenden som rör olika aspekter av detta problem

ökat månad för månad, och trenden är uppåtgående. Nämnden har informerats om

samverkansarbete med Sociala insatsgrupper (SIG) och SSPF (Socialtjänst, Skola, Polis,

Fritid), där det sker en integrerad insats med polisen, socialtjänsten, skolan och

fritidsverksamheter.

På nationell, regional och lokal nivå föreslås nu att cirka 90 BOB-råd (Barn och unga i

organiserad brottslighet) ska etableras i olika lokala polisområden runt om i landet.

Med anledning av ovanstående frågar jag socialnämndens ordförande Martina
Kyngäs (KD) följande:

● Hur planerar kommunen att hantera orosanmälningar av barn och unga som
befinner sig i organiserad brottslighet?

Eva Marja Andersson (M)


